
Zápis ze schůze osadního výboru  
V Restauraci u kurtů dne 21.3.2024 od 18:00 do 19:30 
___________________________________________________________________________  
Přítomní:  
Adrian Hutyra, Sabina Řehová, Ing. Jiří Karlický, Ing. Viktor Kučera, Čestmír Palarczyk 

 
Program schůze:   
1. Zahájení schůze a uvítání občanů  
2. Prezentace doručených odpovědí odborů MMFM na předchozí zápis 
3. ShrnuD událosD uplynulého měsíce  
4. Představení projektů a akcí na kterých se aktuálně pracuje  
5. Schvalování a uvolňování finančních prostředků z rozpočtu osadního výboru  
6. Diskuze k novým podnětům  
7. Prostor pro případné dotazy a diskuzi   
8. Schválení zápisu osadním výborem  
9. Závěr a ukončení schůze  
  
  
Stanoviska osadního výboru – odpovědi:   

  
1. Přechod pro chodce nebo místa pro přecházení na silnici II/477 u autobusové 

zastávky Marlenka - denně velký pohyb chodců, v areálu Marlenky se také připravuje 
lesopark, který budou navštěvovat rodiny s dětmi. Chceme zabezpečit bezpečné 
přecházení, chodník je přechodu uzpůsoben. Vyznačení přechodu pro chodce nebo 
místa pro přecházení musí být doloženo údaji ohledně intenzity dopravy a intenzity 
chodců. Osadní výbor souhlasí s uvolněním finančních prostředků ve výši 30.000 Kč 
na provedení dopravních průzkumů.  

2. Rozšíření lamp veřejného osvětlení (parcela 4364) u domu 56, směr na 
zahrádkářskou kolonii Za Lesem – nutnost montáže kabelového vedení na stožáry 
společnosQ ČEZ a doplnění 2 ks lamp. Osadní výbor souhlasí s uvolněním částky 
100.000 Kč na realizaci – souhlas majitelů dotčených pozemků předán TS a.s.  

 
Stanoviska osadního výboru – nové podněty:   

  
3. Dolní dětské hřiště (u betonového hřiště). Prosíme o rekulSvaci živého plotu na levé 

straně hřiště (odstranění uhynulých rostlin a dosazení nových sazenic), doplnění 3ks 
plotových panelů (zřejmě odcizené) a úklid hřiště – dřeviny, střepy…  

4. Instalovat novou lampu veřejného osvětlení s delším ramenem (napro^ 
betonového hřiště). Pro větší přehlednost a bezpečnost na dolním betonovém, 
věříme že větší intenzita osvětlení zabrání např. opakovanému odcizování plotu.   

5. Žádáme o prohloubení a vyčištění příkopů do stávající dešťové kanalizace směrem k 
potoku Podšarajka (parcela 4900 a 4917). Podle místní občanky měly být příkopy 
prohloubeny již na jaře minulého roku a vyměřovací kolíky byly poničeny po jarní orbě 
pozemku – prosíme informace – OPAKOVANĚ! 

6. Vyčis^t autobusové zastávky Hájek, Marlenka od poškození vandalismem (graffi^) + 
vyměnit folii na skle na zastávce Požární zbrojnice (směr Hájek). 

 



Všechny body zápisu byly jednohlasně schváleny přítomnými členy osadního výboru.   
 
V sobotu 13.4.2024 od 9 do 12 hodin proběhne v rámci projektu Ukliďme Česko velký úklid 
Lískovce, do kterého se můžete zapojit i Vy! Více informací na plakátech na nástěnkách 
nebo online kanálech osadního výboru. Udělejme si to tady zase o něco hezčí!  
 
Vždy aktuální informace najdete na webu frydekmistek.cz/ovliskovec  
Dále mají občané k dispozici Facebook a Instagram @OVFM.liskovec, aplikaci MUNIPOLIS, 
informace zveřejňované na nástěnkách, v obecním rozhlase nebo zpravodaji města.  
Uživatelé facebooku mohou využít také veřejnou skupinu Lískovec, Frýdek-Místek  
  
______________________  
Zápis sepsal dne 21.3.2024  

Adrian Hutyra                
Předseda osadního výboru  

  

 

   

  
  
  

  


